Ay el G BB il e
i) (g gl Eilal g

codlae go3all 3
Dyl plge 3 Qledlae g3l .3 plode panl .3 el
25 G sallall oo cad (A gyl il Bralls e ¢ gunll baludw dulyudl sda IS (e
plad by wlewd e ca s Ayl sda IMs Jolmiu izl olud¥l elin § Llw

Byallall oda e axll Jolodl (aay 71481 (8 allall oia ae (talasll

Titre de l'article : Le phénomeéne de la fraude scolaire au cycle secondaire qualifiant

Résumé: A travers cette étude, nous éclairerons le phénomeéne de la fraude scolaire, qui fait
partie des phénomenes qui affectent négativement la construction des humains et de la
société. Nous tenterons, a travers cette étude, de découvrir les causes et les méthodes de
I'abus de ce phénomeéne par les apprenants, ainsi que de proposer des solutions pour enrayer
ce phénomene.

Title of the article: The phenomenon of scholarly fraud in the secondary cycle
qualifying

Abstract: Through this study, we will shed light on the phenomenon of academic fraud,
which is one of the phenomena that negatively affect the construction of humans and of
society. We will try, through this study, to discover the causes and the methods of the abuse

of this phenomenon by the learners, as well as to propose solutions to stop this phenomenon.
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Mot clés : Le phénomene de la tricherie scolaire; Causes de la tricherie; Techniques de la

tricherie; Moyens pour réduire le phénomeéne de la tricherie.

Keywords: The phenomenon of school cheating; Causes of cheating; Cheating Techniques;
Means to reduce the phenomenon of cheating.
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